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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 25 maart 2024 

 

Aanwezig: Ron Jansen (voorzitter), Troy Douglas, Joris Hoeboer, Rachid Najib, Nynke Straatsma, 

Edwin Lokkerbol, Elvira Stinissen, Chavelli Stolk, Bart Volkerijk en Karen Huizer 

(secretaris). 
  Segbroek College: Remco Vogel, Dennis Kila, Ted Bruggeling en Han Potma 
Verhinderd: Monique van der Bijl, Rob van Bokhoven, Wimar Bolhuis, Ronald de Jong, en Birgül 

Özmen. 
 

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom en special welkom aan het Segbroek 
College waar wij te gast zijn voor deze vergadering.  
 
De voorzitter geeft een toelichting over de rol van de Adviesraad voor Sport die gevraagd en 
ongevraagd advies geeft aan de wethouder Sport op het gehele domein van sport en bewegen zowel 
georganiseerd als ongeorganiseerd. De leden brengen allen een expertisegebied mee en worden 
benoemd voor vier jaar, maximaal 2 termijnen. Alle aanwezigen stellen zich voor.  
 
2. Presentatie Topsport Talentprogramma Segbroek College 
Remco Vogel start met een introductie over het Segbroek College in het algemeen, de grootste Mavo 

en grootste Havo/VWO school van Den Haag. In totaal heeft de school 2200 leerlingen. Los van het 
Topsport talentprogramma wordt op deze school in brede zin veel aan sport gedaan. De school is ook 
een ‘Cultuur profiel’ school. 
Dennis Kila neemt de adviesraad mee in het Topsport talentprogramma. Het Segbroek College is de 
enige school in de regio met de topsport talent status. Het Segbroek College streeft ernaar om ‘dromen 
uit te laten komen’. Dit wordt gedaan door talent te stimuleren, motivatie te versterken en 
omstandigheden te optimaliseren. Van de leerlingen wordt ook wat verwacht om mee te doen aan het 
Topsport talentprogramma. Denk hierbij aan een pro-actieve houding, voldoende schoolprestaties en 
het zich houden aan de gedragsregels. Daarnaast besteedt het Segbroek College veel aandacht aan de 
ouderbetrokkenheid. Naast het Topsport Talentprogramma is er ook een geïntegreerde dansopleiding 

van Lucia Marthas. Het Segbroek College heeft een subsidie relatie met de gemeente.  
Het Topsport Talentprogramma is een pijler binnen het gemeentelijk topsportbeleid waarbij het 
Segbroek zich focust op alle onderwijszaken (dus niet de inhoudelijke sportprogramma’s). Daarbij is er 
veel aandacht voor het bewaken van het welbevinden van de leerlingen en het belang van een duale 
carrière ten behoeve van de maatschappelijke carrière. Uniek zijn de bewustwordingslessen die iedere 
woensdagmiddag worden gegeven in samenwerking met Den Haag Topsport en het Sport Medisch 
Centrum. In het kader van breed motorisch ontwikkelen wordt nagedacht om gymlessen, waarvoor de 
leerlingen zijn vrijgesteld in het Topsport Talenprogramma, toe te voegen en te integreren in de 
bewustwordingslessen. 
Tot slot volgt een discussie over de uitdagingen waarvoor het Segbroek College staat en de financiering 
van het Topsport Talentprogramma. 

Ron bedankt het Segbroek College voor de interessante presentatie . 
Afgesproken wordt dat de werkgroep Topsport en Sportdeelname samen feedback zullen geven op de 
presentatie van het Segbroek College. 
 
1a. Mededelingen – Mail Jan Raateland 
Jan Raateland heeft een mail aan twee leden van de Adviesraad voor Sport gestuurd met betrekking tot 
sportverenigingen. Afgesproken wordt dat dit soort mails voortaan zullen worden doorgeleid naar de 
werkgroep Clubondersteuning. 
 
Nynke meldt dat er afgelopen week een interessante documentaire van Pointer is geweest over de strijd 

om de ruimte. De secretaris zal de link naar deze uitzending rondsturen. 
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3. Werkgroepen stand van zaken 
3a. Sportdeelname: Nynke meldt dat een eerste kick-off meeting heeft plaatsgevonden waarin is 
gediscussieerd over de thema’s binnen sportdeelname en doelgroepen. Ook is afgesproken om inzicht 
te verkrijgen in het beleid van de gemeente op dit onderwerp. Helaas heeft de gemeente geen actuele 
data beschikbaar over sportdeelname in de stad. Verder heeft de gemeente gevraagd om als 
adviesraad mee te denken over het project om alle 6-jarigen in Den Haag lid te laten zijn van een 
sportvereniging. 
 
3b. Sportinfrastructuur: Edwin licht toe dat er is meegelezen met de voorwaarden voor een 

nieuwe subsidieregeling met betrekking tot de inzet van een verenigingsmanager. Tevens is feedback 
gegeven op ontwerprichtlijnen voor de openbare ruimte. Het is goed dat deze beleidsrichtlijnen er 
komen, maar belangrijk aspect is hoe je hier in de praktijk mee omgaat. 
 
3c. Clubondersteuning: Rachid meldt dat deze werkgroep binnenkort opgestart zal worden. Ron 
geeft aan dat er momenteel veel te doen is met verenigingen in Nederland. In Den Haag is door 
sportvereniging ‘de Ster’, de Hockey Foundation, de Haagse Sporttuin Moerwijk-Noord en de gemeente 
een samenwerking aangegaan om te komen tot een buurtsportvereniging. Interessant om dit proces te 
volgen. 
 
3d.  Topsport: Elvira geeft aan dat een eerste meeting is geweest ter voorbereiding om de 

adviesraadvergadering van 25 maart. Daarnaast heeft de gemeente de adviesraad gevraagd om hen te 
adviseren over topsport. Binnenkort zal hiervoor een meeting met Den Haag Topsport georganiseerd 
worden om de adviesvraag nader te definiëren. 
 
3e. Communicatie: Bij afwezigheid van Ronald licht de secretaris toe dat de werkgroep zich zal 
gaan richten op het verbeteren van de communicatie naar onze stakeholders en de communicatie-
middelen die hiervoor ingezet worden. Ook zal nagedacht worden op welke wijze de output van de 
heisessie van afgelopen december een plek kan krijgen in de communicatie uitingen.  
 
4. Verslag / voortgang 

4a.  Het verslag van de adviesraadvergadering van 29 januari 2024 wordt zonder opmerkingen 
vastgesteld. 
4b.  De voorzitter geeft aan dat de verplaatsing van ADO naar het Zuiderpark in een versnelling is 
gekomen. De gemeente heeft de benodigde voorbereidingen hiervoor getroffen. Komende weken zal 
duidelijk gaan worden of het streven om eind 2024 de verplaatsing te realiseren haalbaar is. Ter 
kennismaking zal er een afspraak ingepland worden tussen het DB en algemeen directeur ADO Den 
Haag Natascha van Grinsven.  
De voortgangslijst van het dagelijks bestuur wordt toegelicht door de secretaris waarbij de wijzigingen in 
blauw zijn aangegeven. In het bijzonder wordt gemeld dat afgelopen week de raadscommissie Ruimte 
heeft debatteert over het raadsvoorstel ‘richtinggevende normen maatschappelijke voorzieningen en 

groen’ en dat de raadscommissie een extra werkbespreking hierover zal hebben.  
4c. Ter informatie is de reactie van de gemeente op de ‘AvS reactie op de begroting 2024’ 
toegestuurd. Ron licht toe dat de gemeente heeft aangegeven graag een andere vorm, een bespreking 
met de financials, te zien voor de reactie van de adviesraad op de begroting. De adviesraad zal voor 
komend jaar bezien op welke wijze de advisering zal plaatsvinden. 
 
5. Rondvraag 
Joris geeft aan dat hij een gesprek heeft gehad met de nieuwe gemeentelijke projectleider die zich 
bezig zal houden met de follow-up van het advies ‘Vaardig in bewegen’.  
Tevens vraagt Joris zich af wat er met de feedback is op vorig jaar door de gemeente gepresenteerde 

beweegprofielen is gedaan. De secretaris meldt dat er binnenkort een afspraak staat met de twee 
ambtenaren die de beweegprofielen hebben gepresenteerd.  
 
6. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering. 


